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SĒDES  PROTOKOLS 
Baloži, Ķekavas novads 

 

2024.gada 12.jūnijs                        protokols Nr. 13. 
 

Kārtējā atklātā domes sēde 

- izsludināta 07.06.2024.plkst. 08:59 

- atklāta 12.06.2024. plkst. 09:00 

 

Darba kārtībā: 

Īpašumu komitejas jautājumi 

1. Par pārvaldīšanas tiesību nodošanu Dzīvokļu īpašnieku biedrībai „Smilšu4”;  

2. Par šķiroto atkritumu savākšanas laukuma Rīgas ielā 27, Baldonē, nodošanu bezatlīdzības 

lietošanā SIA “Clean R”;  

3. Par dzīvojamās telpas izīrēšanu, P.V.;  

Attīstības komitejas jautājumi 

4. Par projekta Nr. 3.1.2.1.i.0/1/22/I/CFLA/015 “Pasākumi vides pieejamības nodrošināšanai 

pašvaldības ēkā "Adatiņas", Daugmalē, Daugmales pagastā, Ķekavas novadā” īstenošanas 

pārtraukšanu;  

5. Par Ķekavas novada pašvaldības 2009.gada 27.oktobra saistošo noteikumu Nr. SN-TPD-

172/2009 atcelšanu daļā;  

6. Par detālplānojuma “Sproģi-1”, Krogsilā, Ķekavas pagastā,  apstiprināšanu;  

7. Par Vasarsvētku ielas zemesgabala sadalīšanu, Baložos;  

Finanšu komitejas jautājums  

8. Par sadarbības līguma slēgšanu Zeltozola ielas, Katlakalnā, Ķekavas pagastā, daļas dubultās 

virsmas apstrādei.  

 

 

Sēdi vada – domes priekšsēdētāja vietnieks drošības jautājumos Gatis Līcis, 

Sēdi protokolē – sekretariāta vadītāja Vija Milbrete.  

Sēdē piedalās:  

Deputāti ar balsstiesībām:  

Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis 

Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne 

Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks.  

Pašvaldības darbinieki:  

Izpilddirektore Jolanta Jansone;  

Iekšējais auditors Viktorija Belova; 

Centrālās administrācija - 

Juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne; 

Attīstības un būvniecības pārvaldes vadītājas vietnieks Juris Križanovskis;  

Īpašumu pārvaldes vadītājs Edgars Melnieks. 

Ieinteresētās personas – I.R., G.K., V.H., J.A., T.A., A.S., biedrības “Smilšu4” pārstāve Anda 

Ancāne. 

Sēdē nepiedalās - Andris Vītols, Dace Cīrule, Juris Žilko. 

mailto:novads@kekava.lv
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Sēdes norise tiek fiksēta audio un videoierakstā. 

Gatis Līcis atklāj domes kārtējo sēdi.  

 

 

Par darba kārtību 

Gatis Līcis ziņo par darba kārtību. Viņš konstatē, ka Aigars Vītols iesniedzis priekšlikumu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Jerums, Līcis. 

Aigars Vītols komentē savu priekšlikumu. 

Jerums iesniedz priekšlikumu. 

Jautājumu un priekšlikumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot 

par priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Aigara Vītola - 

Izņemt no darba kārtības jautājumu - Par detālplānojuma “Zaļkalni” nodošanu 

publiskajai apspriešanai un institūciju atzinumu saņemšanai. Skatīt atkārtoti Attīstības 

komitejā., 

Atklāti balsojot   

ar 16 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

2.priekšlikums no Jura Jeruma - 

Izskatīt jautājumu par Smilšu 4 kā pirmo darba kārtības jautājumu, 

Atklāti balsojot   

ar 16 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Priekšlikumi atbalstīti, darba kārtību sakārto atbilstoši tiem, un sēdes vadītājs aicina balsot par 

koriģēto sēdes darba kārtību. 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, 

Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt domes 2024.gada 12.jūnija sēdes darba kārtību. 
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ĪPAŠUMU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

2. 
Par pārvaldīšanas tiesību nodošanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.8:39) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – saņemts iesniegums no iedzīvotāju biedrības ar lūgumu 

nodot pārvaldīšanā ēku Smilšu ielā 4, Baložos. Notika vairākkārtēja komunikācija ar biedrību, 

tika iesniegti trūkstošie dokumenti, jautājumu izskatīja pašvaldības juristi un ir sagatavots 

lēmuma projekts par ēkas nodošanu. Uz sēdi ieradušies mājas iedzīvotāji un tiešsaistē 

pievienojusies biedrības pārstāve. 

Sēdes vadītājs atklāj jautājumu sadaļu. 

Jautājumus uzdod un atbildes sniedz Ceļmalnieks, Hāze, Variks, Zvaigzne, Keisters. 

klātesošo iedzīvotāju pārstāve I.R. pauž neatbalstošu viedokli par dzīvojamās mājas Smilšu ielā 

4, Baložos, nodošanu pārvaldīšanā šīs mājas iedzīvotāju izveidotajai biedrībai. 

Jautājumus turpina uzdot un atbildes sniedz Keisters, I.R., Līcis, Ancāne, Ceļmalnieks, Pozņaks, 

Zvaigzne, Baire, Damlics, Putniņa, Variks, Pūriņa. 

Jautājumu vairāk nav un Līcis atklāj debates. 

Debatē Keisters, Pozņaks, Baire, Putniņa, Baire otrreiz, Ceļmalnieks, Variks, Putniņa otrreiz, 

Rasnace, Jerums, Ceļmalnieks otrreiz, Jerums otrreiz, Hāze.  

Pirmās debates laikā Baire atsauc savu priekšlikumu – “Nodot jautājumu izskatīšanai SIA 

"Baložu komunālā saimniecība", ņemot vērā, ka tas nav Domes kompetences jautājums. SIA 

"Baložu komunālā saimniecība" veikt likumā noteikto nosacījumu ievērošanas pārbaudi”.  

Sēdes vadītājs slēdz debates un aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Karinas Putniņas - 

Atlikt jautājuma skatīšanu un atkārtoti to skatīt Īpašuma komitejā, 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Karina 

Putniņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – 6 (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, 

Gatis Līcis, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Viktorija Baire), "Atturas" – 3 (Edgars 

Brigmanis, Indra Priede, Ineta Romanovska),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 

 

Pozņaks pauž viedokli par savu balsojumu – viņš atbalstīja priekšlikumu atlikt jautājumu, jo 

jādod iedzīvotājiem un biedrībai laiks atrast savstarpēju kompromisu, jo domes lēmums strīdus 

neatrisinās. Viņš cer, ka visi viens otrā ieklausīsies un šis jautājums sakārtosies. 

 

 

2.priekšlikums no Kristīnes Hāzes - 

Balsot par alternatīvo lēmuma projektu, 

Atklāti balsojot   

ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, 

Indra Priede, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 5 (Arnolds Keisters, Elīna Rasnace, 

Inese Jēkabsone, Karina Putniņa, Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
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Līcis aicina balsot par alternatīvo lēmuma projektu. 

 
Atklāti balsojot 

ar 11 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, 

Gatis Līcis, Indra Priede, Ineta Romanovska, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – 5 (Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, 

Karina Putniņa, Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Nodot daudzdzīvokļu dzīvojamās mājas Smilšu ielā 4, Baložos, un tai funkcionāli 

nepieciešamā zemesgabala pārvaldīšanas tiesības biedrībai “Smilšu4”. 

Lēmums pielikumā.  

 
Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu –  

Keisters atbalstīja lēmumu, ar kuru dzīvojamā māja tiek nodota pārvaldīšanā biedrībai. Viņš 

uzskata, ka mājas iedzīvotājiem ir paveicies ar to, ka mājā dzīvo aktīvi cilvēki, kuri labprātīgi 

uzņēmušies mājas pārvaldīšanu, kas nav viegli un prasa laiku. Māja ir veca un agri vai vēlu 

iedzīvotāji nonāks pie tā, ka māja jārenovē, tāpēc jāatrod kompromiss. Viņš aicina iedzīvotājus 

nepretoties pārmaiņām. 

Pozņaks lēmumu atbalstīja, jo netika pieņemts priekšlikums – jautājumu atlikt. Viņš balsoja ar 

domu, ka iedzīvotāji un biedrība tomēr atradīs kopīgu valodu.  

Putniņa balsojumā atturējās, jo uzskata, ka šis domes lēmums novedīs pie jautājuma 

novilcināšanas, jo, ja iedzīvotāji vērsīsies tiesā, tad jautājuma virzība apstāsies. Viņa novēl 

tomēr iedzīvotājiem vienoties par turpmāko sava īpašuma uzturēšanu. 

 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 10:58 līdz plkst. 11:20. 

Līcis atsāk domes sēdi. 

 

1. 
Par šķiroto atkritumu savākšanas laukuma nodošanu lietošanā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:22:08) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – jautājums domē tiek skatīts atkārtoti, ir koriģēts līguma 

punkts, kas nosaka, ka laukumu uztur apsaimniekotājs, bet defektus tomēr novērš pašvaldība, uz 

komitejas sēdi bija ieradušies atkritumu apsaimniekotāja pārstāvji, kuriem bija iespēja uzdot 

jautājumus, tika arī iegūts mutisks saskaņojums, ka cenas maksas atkritumu pieņemšanai būs 

tādas pašas, kā Gurnicās, Ķekavā. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, 

Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire),   

"Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

 

 



1-2 ŠIS  DOKUMENTS  IR  ELEKTRONISKI  PARAKSTĪTS  AR  DROŠU  

ELEKTRONISKO PARAKSTU  UN  SATUR  LAIKA  ZĪMOGU  

 

 

5 

Nodot SIA “Clean R” bezatlīdzības lietošanā inženierbūvi – šķiroto atkritumu savākšanas 

laukumu Rīgas ielā 27, Baldonē.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

3. 
Par dzīvojamās telpas izīrēšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:24:02) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – saņemts iesniegums no privātpersonas ar lūgumu pārslēgt 

īres līgumu ar viņu, jo miris īrnieks, kas bija viņa tuvinieks. Sagatavots lēmuma projekts par īres 

tiesību piešķiršanu uz desmit gadiem. 

Jautājumu sadaļā piedalās Keisters, Hāze. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, 

Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire),   

"Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izīrēt P.V. dzīvojamo telpu – dzīvokli Rāmavas ielā 31, Rāmavā, Ķekavas pagastā, nosakot 

īres līguma termiņu uz 10 gadiem. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

ATTĪSTĪBAS KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

4. 
Par projekta īstenošanas pārtraukšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:25:48) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – pašvaldība 2023.gada janvārī noslēgusi vienošanos ar 

Centrālo finanšu un līgumu aģentūru par šī projekta realizāciju. Projekta izmaksas paredzētas 

134 tūkstoši euro, no kuriem 23 tūkstoši segtu pašvaldība no sava budžeta un projekta 

realizācija paredzēta līdz 2026.gada 30.jūnijam. Projekta realizācijai iepirkums izsludināts 

vairākas reizes, bet tie beigušies bez rezultātiem, kā arī pretendentu piedāvātā projekta 

realizācijas summa bija lielāka, nekā paredzēts projekta budžetā. Rezultātā šā gada maijā notika 

projekta vadības grupas sanāksme, kurā tā izvērtēja finanšu riskus un risku nesasniegt projekta 

rezultātus, projekta ietvaros pašvaldība nav saņēmusi avansa maksājumus, tāpēc vadības grupa 

virza lēmuma projektu par projekta īstenošanas pārtraukšanu. Jautājumu izskatīja Attīstības un 

Finanšu komiteju sēdē, kas virzīja lēmuma projektu pieņemšanai domē. 

Jautājumu nav un Līcis atklāj debates. 

Debatē Baire.  

Līcis slēdz debates un aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot  

par lēmuma projektu “Par projekta Nr. 3.1.2.1.i.0/1/22/I/CFLA/015 “Pasākumi vides 

pieejamības nodrošināšanai pašvaldības ēkā "Adatiņas", Daugmalē, Daugmales pagastā, 

Ķekavas novadā” īstenošanas pārtraukšanu”, 

ar 5 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs),   

"Pret" – 2 (Juris Jerums, Viktorija Baire), “Atturas” – 8 (Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, 

Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Valts Variks),  

Balsu trūkuma dēļ lēmums netiek pieņemts 
 

 

Ceļmalnieks pauž viedokli par savu balsojumu – kaut viņš saprot pamatojumu šāda lēmuma 

pieņemšanai, tomēr viņam nav pieņemama situācija, kad veikts vides pieejamības izvērtējums un 

šis objekts norādīts kā pilnveidojams, ir domes pieņemtais lēmums par projekta īstenošanu, un 

bijusi vairākkārtējā domes vadības uzstāšanās Daugmalē, solot šajā objektā īstenot vides 

pieejamību, un tādēļ viņš balsojumā atturējās. 

 

 

5. 
Par detālplānojuma saistošo noteikumu atcelšanu daļā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:33:35) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – detālplānojums apstiprināts 2009.gadā ar saistošiem 

noteikumiem. Detālplānojums realizēts zemes sadales daļā, bet tam nav izbūvēta infrastruktūra. 

Detālplānojuma apstiprināšanas laikā normatīvie akti neparedzēja administratīvā līguma 

slēgšanu par detālplānojuma realizāciju. Detālplānojums paredz tikai vienu kanalizācijas 

sistēmas veidu, kas vairs neatbilst normatīvajiem aktiem, tāpēc sagatavots lēmuma projekts par 

saistošo noteikumu apstiprināšanu, kas paredz detālplānojuma saistošo noteikumu atcelšanu 

daļā, kas attiecas un kanalizāciju un ūdensapgādi. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Križanovskis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, 

Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire),   

"Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt saistošos noteikumus “Par Ķekavas novada pašvaldības 2009.gada 27.oktobra 

saistošo noteikumu Nr. SN-TPD-172/2009 “Par detālplānojuma nekustamam īpašumam 

“Vilciņi-1” Ķekavas pagastā, apstiprināšanu ar Ķekavas novada Domes saistošajiem 

noteikumiem” atzīšanu par spēku zaudējušiem daļā par ūdensapgādi un sadzīves 

kanalizācijas ūdeņu savākšanu.  

Lēmums pielikumā.  
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6. 
Par nekustamā īpašuma atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:39:18) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – saņemts iesniegums ar lūgumu apstiprināt detālplānojumu, 

detālplānojuma redakcijai notikusi publiskā apspriešanas, iebildumi nav saņemti. 

Detālplānojums uzsākts 2019.gadā, 2022.gadā veikta darba uzdevuma aktualizācija, 

detālplānojuma mērķis ir zemi sadalīt savrupmāju un dvīņu māju apbūvei, kā arī inženiertīklu un 

ceļu izbūve. Izstrādātais detālplānojums atbilst darba uzdevumam, tāpēc sagatavots lēmuma 

projekts par detālplānojuma apstiprināšanu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Križanovskis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, 

Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt detālplānojumu “Sproģi-1”, nekustamajā īpašumā “Sproģi-1”, kadastra numurs 

8070 007 0384, Krogsilā, Ķekavas pagastā.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

7. 
Par nekustamā īpašuma atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:45:20) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – dome jau šā gada aprīlī pieņēma lēmumu par ieceri atdalīt 

no Vasarsvētku ielas nelielu zemes vienību, kas nepieciešama, lai blakus esošā zemes gabalā 

uzceltā dzīvojamā māja atrastos uz viena zemes gabala. Atbilstoši šim lēmumam šā gada maijā 

noslēgta vienošanās par robežu maiņu. Vasarsvētku ielu var sadalīt ar domes lēmumu, jo tā līdz 

šim nav uzmērīta. Pēc nepieciešamās zemes atdalīšanas izskatīs jautājumu par atdalītās zemes 

vienības atsavināšanu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, 

Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Sadalīt Ķekavas novada pašvaldībai piekrītošā nekustamā īpašuma Vasarsvētku iela divās  

zemes vienībās.  

Lēmums pielikumā.  
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FINANŠU KOMITEJAS JAUTĀJUMS 

8. 
Par sadarbības līguma slēgšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2: 47:43) 

Par jautājumu ziņo Edgars Melnieks – jautājums vairākas reizes izskatīts komitejās un arī domes 

sēdē, bet dome jautājumu atgrieza komitejā. Domes sēdē izteiktie lūgumi par korektu sadarbības 

līgumu ir izpildīts, ir pievienots arī grafiskais pielikums un izmaksu tāme. 

Jautājumu sadaļā piedalās Baire, Melnieks, Variks, Belova, Jerums, Līcis, Putniņa, Baire, Hāze, 

Pozņaks, Zvaigzne. 

Baires iesniegtie priekšlikumi neattiecas uz konkrēto lēmuma projektu, tāpēc Līcis novirza tos 

izskatīšanai komitejās: 

priekšlikumu – “Izstrādāt saistošos noteikumus (par nosacījumiem un vienādiem kritērijiem) par 

finansējuma piešķiršanu ceļu seguma uzlabošanai pašvaldības nozīmes ceļiem un sadarbības 

iespējām ar iedzīvotājiem” – izskatīt Attīstības un Finanšu komitejās;  

priekšlikumu – “Atkārtoti: Uzsākt sarunas ar LVC par "Valsts vietējā autoceļa V2 pievedceļa 

Valdlauči - Rāmava" (kadastrā norādītais numurs: 80700020567) pārņemšanu pašvaldības 

īpašumā, lai var veikt tā atbilstošu sakārtošanu un kopšanu. Izskatīt tuvākajā Īpašumu un 

Attīstības komitejā” – izskatīt Attīstības, Finanšu un Īpašumu komitejās. 

Jerums atsauc savu priekšlikumu – “Pievienot sagatavoto Tāmi kā Līguma pielikumu. Precizēt 

Lēmumprojektā minēto summu atbilstoši Tāmē minētajam” - ja tiks atbalstīts Aigara Vītola 

priekšlikums. 

Jautājumu vairāk nav un Līcis atklāj debates. 

Debatē Baire, Variks, Jerums. 

Jerums debašu laikā izsaka savu deputāta pieprasījumu – lūdz sniegt viņam un pārējiem 

deputātiem informāciju par konkrētu dienu, kad uzsāks pamatnes sagatavošanas darbus Zeltozolu 

ielā. 

Sēdes vadītājs slēdz debates un aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

1.priekšlikums no Valta Varika - 

Precizēt (vienādot) darbu apjomus lēmumprojektā, tāmē un grafiskajā pielikumā atbilstoši 

iedzīvotāju iesniegumam, 

Atklāti balsojot   

ar 5 balsīm "Par" (Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts 

Variks), "Pret" – 2 (Aigars Vītols, Gatis Līcis), "Atturas" – 8 (Andris Ceļmalnieks, Arnolds 

Keisters, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Ineta Romanovska, Kristīne Hāze, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
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2.priekšlikums no Aigara Vītola - 

Precizēt līguma konstatējošā daļas rindkopu, kurā teikts - saskaņā ar grafisko pielikumu 

(pielikumā) un privātpersonas iesniegumam pievienoto tāmi, Zeltozola ielas dubultās 

virsmas apstrādes darbi veicami 1465 m2 platībā; - izteikt šādā redakcijā: - saskaņā ar 

grafisko pielikumu (pielikumā) un pievienoto tāmi, Zeltozola ielas dubultās virsmas 

apstrādes darbi veicami 1450 m2 platībā, 

Atklāti balsojot   

ar 14 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Atbilstoši priekšlikumam labo lēmuma projektu un sēdes vadītājs aicina par to balsot. 

 

Atklāti balsojot 

ar 13 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, 

Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, 

Kristīne Hāze, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

“Nepiedalās” – 2 (Juris Jerums, Valts Variks), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Slēgt sadarbības līgumu ar L.V-K. par Zeltozola ielas, Katlakalnā, Ķekavas pagastā, daļas 

1450 m2 platībā, dubultās virsmas apstrādi. 

Lēmums pielikumā.  

 

Sēdi slēdz plkst. 13:19. 

 

Sēdes vadītājs  (1PARAKSTS)    Gatis Līcis 

Sēdes protokolētāja: (2PARAKSTS)    Vija Milbrete 

 


